
Van: Thijs KPN <m.jussen1@kpnplanet.nl>
Verzonden: zondag 12 december 2021 13:10
Aan: Hoevenagel, Bart
Onderwerp: Vragen voor vragenuurtje.

Bart,
Stand van zaken Cottessen 10c i.v.m. Behandeling bij de RVS. Dit moest in 
december in de Raad, waarom
is hieraan geen gevolg gegeven.
Aanpassing contract Fraiche met de door het bestuur gevraagde 
aanpassingen.
In hoeverre is het College bereid om hier hun medewerking aan te verlenen.
Verkoop grond bij voetbalterrein Lemiers , is dit met bestuur van Rood-
Groen LVC ‘01 besproken, dit
i.v.m. Verplaatsing ballenvangers en eigendom Waterschap.

Verstuurd vanaf mijn iPad


